
 

Inns hytteeierforening 

 
Referat fra styremøte torsdag 22. juni kl.19.00 hos Kis Tove 

 
Til stede:  Robert, Harry, Knut Arne, Petter Ivar, Kis Tove 

 

 
  6- 17    Referat fra 28. mars-17 godkjent. 

 

  7- 17    Snøscooterløyper 

              Permanent etablering etter vedtak i «Komite for plan og samfunn» på tross   

              av konsekvensutredninger som viser konflikt med miljø, natur og 

              mangelfullt hensyn til friluftsområder med støy. 

              Hensynet til hekkeområder og verdisetting av friluftsområder er ikke godt 

              nok. 

              Traseen kommer i konflikt med etablerte skiløyper. 

              Vedtaket går på tvers av flere punkter i veileder fra miljødepartementet. 

             

              Styret anbefaler enkeltpersoner å sende høringsuttalelse. 

 

Vedtak: 

Styret sender høringsuttalelse innen høringsfristens utløp.  Harry Olsen tar ansvar for 

å skrive forslag til uttalelse. 

 

  8- 17    Status hytterenovasjon 

               Ingenting nytt. 

 

  9- 17     Eventuelt 

 

o Petter Ivar informerte om at styret i Sandvika skiløyper ble konstituert 

14.juni-17. 

 

o Robert informerte om innbet. av kontingent.   

o 38 av 121 har ikke betalt. Purring blir sendt. 

 

 

 

                                                                                                Ref. Kis Tove 

                                   


